

# 声明书

## DECLARATION

桂林金格电工电子材料科技有限公司位于风景秀丽的桂林市七星区，自 2002 年成立以来，本着“安全生产、绿色生产、健康生产”的理念，从多个方面积极推进减碳工作，大力提倡使用清洁能源作为公司主要动力来源，公司电力供应均来源于桂林供电系统，采用水利发电方式，属于绿电范畴；公司通过推进油气改电项目，降低 CO<sub>2</sub> 直接排放量，据统计，公司范围内的 CO<sub>2</sub> 直接排放量由 2017 年的 20.5 吨降至 2023 年底的 9.61 吨，结合公司营业收入，整体降幅达到 66.4%，特此声明。

Guilin Coninst Electrical and Electronic Material Co., Ltd is located in Guilin, a city with beautiful scenery, and is actively promoting carbon reduction work. With the concept of "safe production, green production and healthy production", Guilin Coninst has used clean energy, hydroelectricity, as the main power source for production and operation, since its establishment in 2002. The power supply is from Guilin power supply system which uses water conservancy to generate electricity, and is of green electricity. Guilin Coninst has been promoting the project of transferring oil and gas energy to electricity energy to reduce direct CO<sub>2</sub> emissions. Statistical data show that the company's scope emissions reduced from 20.5 tons CO<sub>2</sub>e in 2017 to 9.61 tons CO<sub>2</sub>e by the end of 2023. By calculation with the company turnover, the overall reduction is 66.4%.

桂林金格电工电子材料科技有限公司

Guilin Coninst Electrical and Electronic Material Co., Ltd

2024 - 02 - 20

